
Rajamäen alueen vanhempainfoorumi to 12.4.2018 klo 18-19.20 

 

Paikalla: Kari Komonen, Tilakeskus 

 Mika Laakso, Tilakeskus 

 Janitan Ahonen, Rajamäen koulun apulaisrehtori 

 Marjaana Mäkinen, Rajamäen koulun rehtori 

 Elise Konttila, huoltaja 

 Sari Tölli, huoltaja 

 Ari Vienola, puheenjohtaja 

 Jyrki Lihr, aluerehtori, sihteeri 

 

Taustaa: Vanhemmille oli lähtenyt 2-3 Helmiviestiä tilaisuudesta, paikalla vain kaksi huoltajaa. 

 

1. Kari ja Mika esittelivät ja puhuivat koulujen sisäilmatilanteesta sekä selvittivät 

sisäilmatyöryhmän toimintaa. Keskusteltiin Rajamäen alueen koulujen sisäilmatilanteesta 

ja todettiin, että yksittäisiä tapauksia on tullut tietoon. Kari ja Mika selvittelivät mahdollisiin 

sisäilmaongelmiin liittyvää prosessikaaviota, miten asia etenee. 

Käytiin vilkasta keskustelua koulujen sisäilmatilasta. 

 

Tilaisuus päättyi tähän, kun paikalla olleet huoltajat kokivat, ettei illan toista aihetta, 

koulujen arviointia uuden ops:n näkökulmasta ole tarvetta esitellä, kun on heille tuttu. 

 

 


